

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED  
LIMITED B  
GATT/CP.4/25/Add.1  
30 March 1950  
ORIGINAL: ENGLISH-  
FRENCH

---

CONTRACTING PARTIES

Fourth Session

REPORT OF WORKING PARTY "B" ON THE REVALIDATION  
OF THE GENEVA AND ANNECY SCHEDULES

Annex II - Draft Protocol modifying Article XXVIII of the  
General Agreement on Tariffs and Trade

Note by the Executive Secretary

Paragraph 6 of the Draft Protocol contained in Annex II to the Report was retained, pending the entry into force of the Protocol Modifying Article XXVI of the General Agreement, subject to the agreement of the United Kingdom Delegation to its deletion.

The Protocol Modifying Article XXVI entered into force on 28 March 1950. The United Kingdom Delegation having expressed its agreement, paragraph 6 of the Draft Protocol, and the footnote thereto, should be deleted and the subsequent paragraphs re-numbered accordingly.

---

PARTIES CONTRACTANTES  
Quatrième Session

RAPPORT DU GROUPE DE TRAVAIL "B" CHARGE DE LA PROROGATION  
DES LISTES DE GENEVE ET D'ANNECY

Annexe II - Projet de Protocole portant modification de  
l'article XXVIII de l'Accord général sur les tarifs  
douaniers et le commerce

Note du Secrétaire exécutif

Le paragraphe 6 du projet de protocole figurant à l'annexe II du rapport du Groupe de Travail "B" était maintenu dans ledit rapport, tant que le protocole portant modification de l'article XXVI n'était pas entré en vigueur et que la délégation du Royaume Uni n'avait pas indiqué qu'elle en acceptait la suppression.

Le protocole portant modification de l'Article XXVI est entré en vigueur le 28 mars 1950. D'autre part, la délégation du Royaume Uni a fait savoir qu'elle acceptait la suppression susvisée. En conséquence, il y a lieu de supprimer le paragraphe 6 du projet de protocole et la note y relative, et de modifier la numérotation des derniers paragraphes.

